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Referat fra Hovedstyremøte den 7/4 - 2025 
 
Møtet ble avholdt via zoom og startet kl. 14.00 og ble avsluttet ca. kl. 15:30. 
Følgende personer var til stede: Jørn Hansen, Karina Mathisen, Camilla Løhre, 
Magne Sydnes, Finn Knut Hansen og Stian Svelle. Forfall: Stein Helleborg, 
varaer. 

 
1. Innkallingen og referatet fra det forrige møtet, som ble avholdt 
26.2.2024 ble gjennomgått og godkjent uten merknader.  
 
 
2. Medlemsstatus. 
Status 31.12.24: 

 
Totalt aktive: 1467; 47 ikke betalt 

• Betalende medlemmer: 962 + 110 + 156 (vanlig + ungdom + honnør); 
1228 

• Æres+NKS100 = 14 + 192 = 206 
• Bedrift+konsern+institutt = 20+4+6 

 
Status nå (2/4): 

• Vi har nå 1392 medlemmer, to nye fra forrige gang 
 

Betalingsstatus  
• John har sendt to purringer 
• Betalt:  994 - kr. 424 449 – vi ligger litt bedre an enn på samme tid i fjor 
 
 
3. Økonomi og regnskap  
Økonomi og regnskap hittil i år ble gjennomgått av kasserer. Foreløpig har 
det påløpt få utgifter. Renta holder seg høy. 
 

Norsk Kjemisk Selskap                                                                                                                                               
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Det blir forholdsvis dyrt å drive bladet Kjemi videre, selv om det kun blir 
digital utgave. Generalsekretæren redegjorde for arbeidet med å profilere 
konsern- og bedriftsmedlemmer i bladet, som et positivt tiltak for 
medlemmene og for å rekruttere flere slike medlemmer. Det hadde vært 
ønskelig med noe annonsering i bladet for å hjelpe driften. 
 

 
4. Saker til Rådsmøtet 
Hovedstyret fortsatte diskusjonen fra forrige møte om hvilke saker som skal 
legges frem for Rådsmøtet 30/4, utover de vanlige. Hovedstyret ber 
generalsekretæren forberede følgende saker: 

• Vedtektsendringer 
o kutte ut møtefondet 
o ta møtegaranti inn i de alminnelige vedtektene 

• Utvidet reisestipend 
• Profileringsartikler – generalsekretæren utarbeider forslag til innkjøp 

 
 
5. Selskapets årsberetning for 2024 
Hovedstyret har mottatt et utkast til årsberetning for Hovedstyrets arbeid i 
forkant av styremøtet. Hovedstyret mener beretningen gir en god beskrivelse 
av Hovedstyrets arbeid, og at beretningen kan legges frem for Rådsmøtet til 
godkjenning. 
 
 
6. Hovedstyrets planer for 2025 
Presidenten gikk kort gjennom Hovedstyrets planer for 2025 som skal legges 
frem for Rådsmøtet 
 
 
7. Søknader, neste møte, eventuelt 
Hovedstyret vedtok reisestøtte: 

• Reisestøtte – Svein Tveit – 14 000 NOK 
• Reisestøtte – Einar Uggerud – 6 600 NOK 

 
Knut Børve (UiB) overtar som vår representant i eierstyret i PCCP etter Einar 
Uggerud (UiO). 
 
Hovedstyret vedtok innkjøp av en gave til den avgåtte redaktøren for 
overrekkelse på Rådsmøtet. 
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Hovedstyret diskuterte årets Hassel-foredrag. Videre ble mulige temaer for 
Industry lecture diskutert. Mulige temaer er ny industri på Sætre (Chemring 
Nobel) eller bruk av radioisotoper i kreftterapi. 
 
 
 

Generalsekretæren.  
Oslo, 24/5-2025 


